
Zpráva předsedy Kontrolní a revizní komise Spolku BCCCZ 
Radek Šíp, pro členskou schůzi 19.9.2020 v Kácově 

Vážené členky, vážení členi,

poprvé po šesti letech ve Spolku BCCCZ budu nucen vynechat svou účast na členské schůzi, za 
což se tímto omlouvám.


Kontrolní a revizní komise (KRK) pracovala ve složení Simona Sochorová, Petra Novotná a Radek 
Šíp. KRK byl přítomen emailové korespondenci mezi členy výboru. Pokud přišel email od členů či 
referentů a nebyli jsme mezi původními adresáty, výbor nás sám přidával do následné 
komunikace. Děkuji tímto Výboru za vstřícnost.


KRK během uplynulého období neobdržel žádný podnět od členů a KRKu není známo ani žádné 
porušení stanov, řádů nebo předpisů ze strany Výboru Spolku, ani žádné pochybení směrem k 
úřadům nebo státním orgánům.


Spolek BCCCZ má na webu a v mobilních aplikacích online výpis z transparentního bankovního 
účtu, hospodářka Martina Paulino detailně popisuje hospodaření Spolku ve své zprávě. V případě 
dotazů jsme vám k dispozici, lze také podat podnět ke KRKu k objasnění konkrétních nejasností.


KRK doporučil několik formálních úprav v bonitačním a zápisním řádu, návrhy byly Výborem 
přijaty.


Na členské schůzi by se mělo hlasovat o kooptované člence výboru - jednatelce Radce 
Kolečkové. Kooptace proběhla již v prosinci 2019, hlasovat se mělo původně na členské schůzi v 
březnu 2020. Z důvodu čínského netopýřího viru byla schůze odložena až na září a Radka 
Kolečková měla příležitost během uplynulého období prokázat své kvality. Radka je manažerkou 
významné plzeňské firmy a její zkušenosti jsou na její práci a v komunikaci znát. Proto doporučuji 
členům hlasovat pro potvrzení kooptace.



